
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 702
Kan ministeren bekræfte, at det vil være muligt ved lov at vedtage de dækningsafgifts-
promiller, som ville give de enkelte ”dækningsafgiftskommuner” et uændret provenu i 
2022 sammenlignet med 2021 og samtidig give kommunerne tilladelse til at hæve disse 
promiller i perioden 2023-28, således at de hver især – hvis de ønsker det – kan få 
det merprovenu, der er forudsat i den oprindelige boligaftale fra 2017 (kommuner, der 
har besluttet at sænke dækningsafgiftspromillen i 2022 sammenlignet med 2021 skal 
selvfølgelig tildeles en tilsvarende lavere ny promille)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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